

[Text]

**The Chairman:** Gentlemen, next Tuesday, we had already scheduled Dr. Tuschak, who is director general of petroleum pricing, but it appears evident that we are going to have just simply push everything back one meeting here. Are you so far behind in what you want to give us, doctor, that it will take more than one further meeting, or do you think you can squeeze it in in one meeting?

• 1115

**Mr. D. Crosby:** I am not sure what it is the committee desires. I am at your service, sir, and also that of Mr. MacLaren.

**Mr. MacLaren:** Mr. Chairman, obviously Dr. Crosby is available for the committee as long as the committee wishes to hear him. The question of time though is in some part dependent on the committee itself. If many questions are asked then, presumably, two meetings would be required. If no questions are asked, perhaps one meeting is all that would be necessary.

**The Chairman:** We will play it by ear then.

**Mr. MacLaren:** We will start with one, and then follow with another if necessary.

**The Chairman:** There is no inclination for us to sit further today on the part of the committee. Everyone has other things to go to?

**Some hon. Members:** Yes.

**The Chairman:** All right. The meeting is adjourned.

[Translation]

**Le président:** Messieurs, mardi prochain, M. Tuschak, directeur général du service qui fixe les prix du pétrole, est censé venir, mais j'ai l'impression que nous devons tout décaler d'une séance. Avez-vous suffisamment de retard dans votre exposé prévu pour avoir besoin de toute une séance supplémentaire, ou vous en faudra-t-il plus?

**M. D. Crosby:** Je ne sais pas ce que souhaite le Comité au juste. Je suis à votre disposition et à la disposition de M. MacLaren.

**M. MacLaren:** Monsieur le président, M. Crosby sera certainement à la disposition du Comité tant et aussi longtemps que le Comité aura besoin de lui. Ce problème d'horaire doit être réglé par le Comité lui-même. Si beaucoup d'autres questions restent à poser, il faudra certainement au moins deux séances. S'il n'y en a plus, une séance suffira sans doute.

**Le président:** Nous verrons donc.

**M. MacLaren:** Commençons par une, puis nous en ajoutons une autre s'il le faut.

**Le président:** Vous ne voulez pas rester plus tard ce matin? Vous avez tous quelque chose d'autre à faire?

**Des voix:** Oui.

**Le président:** Très bien. La séance est levée.